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Адрес Profine GmbH 
International Profile Group 
Mülheimer Str. 26 Geb. 59 
53840 Troisdorf

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Window Systems Specific plastic window systems for each brand and for the individual requirements of local markets. Each system consists of a large
number of single profiles, compatible with each other, which are the result of long years of research and steady product development work. Door
Systems High Tech profiles offer an elaborate systems technology with high quality and security standard, not only for entrance doors, but also for
folding and sliding doors. Shutter Systems French shutters and roller shutter slats in various designs and colours constitute an exhaustive range of
products which is completed by a modular roller shutter box with integrated insect screen and sun protection blind. Structure Systems Fence systems,
balcony railings and cladding systems used for curtain walls constitute a seperate range of products. PVC Sheets PVC sheets for numerous different
applications. Systems Accessories A large range of products relating to the manufacture of windows, e.g. installation equipment, fittings, screws,
window sills, cover strips etc.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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